
Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Wloclawek

Szanowny Panie prezydencie

Woclawek, 03.07 .2024r.

Pan

Krrysztof Kukucki
Prezydent Miasta Woclawek

w imieniu mieszkaric6w wloclawka zwraciln sig z uprzejm4 prosb4 o wydanie
dyspozycji odpowiednim shrzbom komunalnym by zostaly przycigte galEaei lazaki rosn?ce
na ulicy okrzei 74' Roslinnosc calkowicie wylFczyla czEsd chodnika z u2ytkowani a przez
pieszych' Piesi musz4 korzystad z czgsci Scieiki rowerowej co stanowi duze zagrozenie dlau4rtkownik6w chodnika oraz rowerzyst6w.

Z powrtantem
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